
Forum Stad 21-1-2020
Vragen RijswijksBelang agenda punt 11:Ontwikkeling boek Pasgeld

1: Is er op gemeentelijk niveau inzicht hoeveel woningen er in de komende 
jaren ( per jaar) bij gebouwd worden en of al ingepland zijn?

2: Wat word de maximale bouwhoogte voor Pasgeld-West?

3: Wat is de verwachte opbrengst voor de gemeente van de bestaande 
grondexploitatie plannen voor Pasgeld-Oost?

4: Zijn er actuele plannen voor de ontwikkeling van het TNO-terrein?

5: Wat is de verwachte opbrengst voor de gemeente voor een eventuele 
grondexploitatie van het TNO-terrein?

6: Is er een totale omgevingsvisie op de driehoek omsloten door de Lange 
Kleyweg, Vliet en A4?

7:In het document wordt gesproken over dat er “ raakvlak”met de huidige 
bewoners is gevonden ( pagina 16 van de 64). Hoe kan het zijn dat een 
aanzienlijk groot  aantal Pasgeld bewoners zich niet herkennen in dat raakvlak 
en zich niet gehoord voelen?

8: Bent u bereid het  bestemmingsplan wijziging voor Pasgeld-Oost op te 
schorten?
Deze moet volgens het verslag over 2019 van de 7e herziening van de 
grondexploitatie nog plaatsvinden, maar bewoners vrezen dat er hierna geen 
weg terug meer is. En het projectbureau en projectontwikkelaars 
doordenderen. Bewoners hebben tijd nodig om met hun werkgroep een 
alternatief en mogelijk beter plan te kunnen presenteren.


